
که از راهیابی به المپیک  آرمان ملی: تیم  ملی والیبال 
پاریس باز مانده است حالا با تغییرات در راس کادر فنی همراه 

شده است. 
   برکناری

در پی نتایج ضعیف تیم ملی والیبال کشورمان در هفت 
مسابقه لیگ ملت های والیبال ۲۰۲۴ و استفاده بهینه نکردن 
از پتانسیل بازیکنان والیبال کشورمان و با توجه به اهمیت 
حفظ شخصیت و اعتبار تیم ملی والیبال ایران در میادین 
بین المللی، سید میلاد تقوی، رئیس فدراسیون والیبال عصر 
، سرمربی  روز جمعه ۱۸ خرداد ماه پس از جلسه با موتا پائز
تیم ملی والیبال کشورمان و جمعی از کارشناسان فنی، این 
مربی برزیلی - فرانسوی را از سمت سرمربیگری تیم ملی ایران 
کبری را تا پایان مسابقات لیگ ملت های  بر کنار کرد و پیمان ا
والیبال به عنوان سرمربی تیم ملی والیبال کشورمان انتخاب 
و معرفی کرد تا مربی، کاپیتان و بازیکن پیشین تیم های ملی 
والیبال کشورمان در ادامه این رقابت ها و در پنج مسابقه 

باقیمانده هدایت ملی پوشان را برعهده گیرد. 
   بدون المپیک

ایران با مجموع هشت شکست در هفته اول و دوم لیگ 
ملت های ۲۰۲۴، المپیک پاریس را از دست داد. تیم ملی 
لیگ  دوم  هفته  از  خود  دیدار  آخرین  در  ایران  والیبال 

ملت های ۲۰۲۴ از ساعت ۶ و ۳۰ دقیقه صبح شنبه، ۱۹ خرداد 
به مصاف ترکیه رفت و سه بر یک ۲۲ بر ۲۵، ۲۵ بر ۲۳، ۲۵ بر۲۳ 
و ۲۷ بر ۲۵ شکست خورد تا هفته دوم را با چهار شکست پیاپی 
مقابل ژاپن، برزیل، بلغارستان و ترکیه به پایان برساند. قبل از 
این بازی پائز از سرمربیگری ایران برکنار شد. تیم ایران هفته 
اول را هم با چهار شکست پیاپی مقابل تیم های صربستان، 
ایتالیا، کوبا و آرژانتین پشت سر گذاشت. با این هشت شکست 
کنون با ۱۸۴. ۷۸ امتیاز در جایگاه هفدهم رنکینگ  ایران ا

جهانی قرار دارد. 
   نظر رئیس فدراسیون 

میلاد تقوی، رئیس فدراسیون والیبال در مورد انتخاب پائز 
به عنوان سرمربی تیم ملی والیبال گفت: اول فروردین با رای 
مجمع آمدم و پنجم فروردین کارم را شروع کردم. وقتی آمدم 
قرارداد آقای پائز عقد شده بود و برنامه هایش هم در مورد اردوها 
تنظیم شده بود. وقتی آمدم صحبت هایی در مورد دستیارها 
با او داشتم. برخی فکر می کنند دنبال مقصرسازی هستیم اما 
مهم مقصر نیست بلکه مردم از وضعیت فعلی تیم ملی ناراحت 
هستند. او ادامه داد: اصل آوردن مربی خارجی این بود که 
روال سلسله باخت های گذشته را تغییر بدهیم. با ادامه این 
نتایج چه توجیهی داشت دلاری پول بدهیم؟ چیزی که الان 
شاهدش هستیم ظرفیت والیبال ایران نیست. می گویند چرا 
بازیکنان را عوض نمی کنید، اما طبق قانون، اول بازی ها ۳۰ 
ج از آن نمی توانیم ببریم. البته  بازیکن را معرفی کرده ایم و خار
تغییر بازیکن در دستور کار جدی ماست. تقوی در مورد اینکه 
پائز را در جریان مسابقات کنار گذاشتند، بیان کرد: چیزی 
که دیروز شاهدش بودید، تغییر نگرش والیبال بود که نشان 
گر می خواهید بمانید باید نشان بدهید موثر هستید  دادیم ا
گر موثر نباشید، حتی مربی تیم ملی هم باشید نمی خواهیم  و ا
که در  گذشته باشد  که بمانید. نمی گذاریم مثل سال های 
لیگ ملت ها نتیجه نگرفتیم، بعد به قهرمانی آسیا رفتیم و 
بعد در تورنمت های مختلف شرکت کردیم و در نهایت مربی 
عوض شد. این روند باید جایی متوقف شود. او افزود: در مورد 
کبری هم طبق قانون مسابقات باید از همان لیست  آقای ا
یک نفر را انتخاب می کردیم تا پایان مسابقات در 
خدمت عزیزان هستیم و بعد از آن تغییراتی 
کنش به  اساسی خواهیم داشت. تقوی در وا
اینکه در زمان انتخاب پائز در فدراسیون 
حضور داشت و درجریان انتخاب این 
مربی بود، گفت: من دبیر فدراسیون 
نبودم و شهریور ماه استعفا دادم، 
اما قرارداد آقای پائز دی ماه بسته 
بودم  فدراسیون  کارمند  شد. 
و بعد از مدتی هم با شکایت 
از عزیزان توصیه شد  برخی 
که در فدراسیون نباشم. او 

با بیان اینکه هیچکس از چند و چون واقعی ماجرای انتخاب 
کید کرد: من  پائز که با چه جزئیاتی اتفاق افتاد خبر ندارد، تا
هم جزو کمیته فنی بودم و ۱۲ نفر دیگر هم بودند. دنبال مقصر 
گر قرار بود تصمیمی در کمیته فنی بگیریم که فقط  نیستیم. ا
یک نفر جواب بدهد، چرا اصلا کمیته فنی تشکیل بدهیم. 
تقوی در مورد غیبت امیر غفور و محمد موسوی در تیم ملی 
گفت: همیشه می گویند نسل طلایی. بله یک نسل طلایی بسیار 
گر آن ها را می آوردیم شاید  ارزشمند را داشتیم که تمام شد. ا
نتیجه بازی ها فرق می کرد اما بالاخره باید برای بعدش هم فکری 
کنیم. اعتقاد من این است که باید از آنها در عرصه فنی استفاده 
کنیم اما برای ارتقا سطح بازیکنان باید یک مربی تراز اول خارجی 
گر قرار است از مربی درجه سه و چهار خارجی  را به کار بگیریم. ا
استفاده کنیم، مربیان خودمان بهتر هستند. او افزود: بعضی 
از این بازیکنان واقعا آسیب دیدگی داشتند. بردیا سعادت 
واقعا دوست داشت بازی کند اما نتوانست. اصغر مجرد هم 
آسیب دیدگی داشت اما برخی بازیکنان هم حاضر نشدند برای 
مردمشان بازی کنند. معتقدم کسی که برای مردمش دوست 
ندارد بازی کند اصلا نیازی نیست باشد. والیبالیست بزرگی که 
حاضر نشد برای مردم کشورش بازی کند اصلا چرا باید والیبال 
بازی کند. به آقای منظمی گفتم و قرار است امروز نامه اش را 
بزند. قرار است به همه کسانی که نیامدند نامه بزند که مدارک 
گر مستندات شان  و مستنداتشان را بیاورند که چرا نیامدند و ا
محکم نباشد طبق قانون، فدراسیون می تواند برخورد کند. 
به خاطر دردی که ما و مردم امروز کشیدیم مطمئن باشید با 
بدترین شکل با آنها برخورد می کنیم. او با بیان اینکه گاهی یک 
گر برای تیم ملی بازی کنم آسیب می بینم و  بازیکن می گوید من ا
نمی توانم برای تیم باشگاهی بازی کنم، ادامه داد: این بی غیرتی 
بازیکن است. کسی که پرچم ایران را روی سینه اش دارد نباید 
به خاطر پول چنین حرفی بزند. کسی که چنین رفتاری می کند 
باید به بدترین شکل تنبیه شود و این را به زودی خواهید 
دید. کوبا را می بینید و وضعش را می دانید، اما ستاره هایش با 
افتخار برایش بازی می کنند. تقوی در پاسخ به این سوال که آیا 
در مورد انتقاد پائز به بازیکنان ایران به او گلایه کرده اید، گفت: 
خیلی منطقی است که از این رفتار ناراحت شویم که درباره 
بازیکنان این مملکت در عرصه عمومی هر جوری صحبت کنیم. 
گر ایرادی هست باید به ما بگویند. اینکه در اذهان عمومی  ا
بگوییم بازیکنان ایران اینگونه هستند، درست نیست. رئیس 
فدراسیون والیبال در پایان گفت: از مردم ممنون هستم که 
برای والیبال دلسوز هستند. برخی می گویند مردم در فضای 
ج از چارچوب می زنند اما آن ها دلشان  مجازی حرف های خار
گر در چند روز گذشته  می سوزد. صمیمانه عذرخواهی می کنم ا
گر در مورد پائز گفتم مسئولیت با ماست  ناراحت شان کرده ایم. ا
گر ببازیم یا ببریم مسئولیت با ماست. خواهش  امروز هم ا
می کنم کمک کنند و صبور باشند چون نسل جوانی می خواهند 

برای والیبال کار کنند. 
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وضعیت تیم  ملی والیبال 

به المپیک نرسیدیم؛ پائز برکنار شد

پرونده فساد در فوتبال؛ فریبرز  
محمودزاده بازداشت شد

یکی از مدیران پیشین سازمان لیگ فوتبال 
ایران در پرونده فساد بازداشت شد. فریبرز 
محمودزاده که یکی از متهمان پرونده فساد 
در پرونده باشگاه مس رفسنجان است، دیروز 
)شنبه ۱۹ خرداد( بازداشت شد. محمودزاده در 
سالی که مس رفسنجان به لیگ برتر صعود کرد، 
مسئول برگزاری مسابقات لیگ دسته اول فوتبال 
بود. او سال گذشته به عنوان مشاور مهدی تاج 
رئیس فدراسیون فوتبال انتخاب شده بود. 
خداداد افشاریان رئیس سابق کمیته داوران نیز 
روز چهارشنبه گذشته به همین علت بازداشت 
که فردی  شد. برای دیگر متهم این پرونده 
رسانه ای است قرار بازداشت صادر شده بود، اما 

وی با قرار وثیقه میلیاردی آزاد شده است. 

ویژه

یامگا که دوست دارد فصل آینده 
را هم در استقلال سپری کند، 
در بازگشت به ایران باید از نظر 
بینایی مورد معاینه قرار بگیرد. 
این امیدواری وجود دارد که 
ستاره فرانسوی به طور کامل 
بینایی اش را به دست آورده 

باشد. 

قرارداد سیلوا با باشگاه چلسی 
به اتمام رسید و او تصمیم گرفت 
که پس از سال های طولانی به 
لیگ برزیل و باشگاه فلومیننزه 
برگردد تا در سال های پایانی 
در کشور خودش توپ بزند و 
در نهایت از دنیای فوتبال 

کند.  خداحافظی 

صفحه رسمی فوتسال یوفا به 
جدایی 4 بازیکن خارجی تاثیرگذار 
از باشگاه پالما اسپانیا واکنش نشان 
داده و تصویری از حسین طیبی در 
حال بوسیدن جام قهرمانی اروپا را 
هم منتشر کرده است. مقصد بعدی 
کاپیتان تیم ملی فوتسال ایران، هنوز 

مشخص نیست.

ت
شــ

س نو
عک

        جدایی   بینایی معارفه

گفتوگو

هادی عقیلی مربی تیم گل گهر در مورد شرایط 
تیمش در لیگ بیست و سوم و همین طور جام 
حذفی توضیحاتی داد که ماحصل آن را می توانید 

در زیر بخوانید: 
   لیگ بیست و سوم برای گل گهر سیرجان 

چطور بود؟
ما در آغاز فصل اهداف ویژه ای داشتیم و 
برای رسیدن به این اهداف، تلاش مان را به کار 
گرفتیم، اما متاسفانه در پایان فصل نتوانستیم 
جدول  در  را  شایسته  و  خور  در  جایگاهی 
رده بندی به دست بیاوریم. البته در نیم فصل 
دوم روند رو رشدی را داشتیم که متاسفانه با 
نتایج خوب همراه نشد. ما نمایش فوتبالی 
خوبی را داشتیم که این را من نمی گویم، تمام 
مربیان و بازیکنان تیم هایی که روبه روی آنها بازی 

کردیم به این مساله اذعان داشتند. 
کامی در نتیجه گیری چیست؟    پس علت نا

یکی از اصلی ترین دلایلی که باعث شد گل گهر 
از نظر کسب نتیجه موفق عمل کند، مصدومیت 
زیاد و طولانی مدت برای مهره های اصلی و 
البته در هر بازی بازیکنان  شاخص ما بود. 
جایگزین عملکرد خوبی را از خود ارائه دادند، اما 
تغییرات متوالی در ترکیب اصلی تیم باعث شده 
بود در جریان بازی ها، ریتم تیم به هم برخورد و 
تیم نتواند به نحو احسن کار خود را در زمین ارائه 
دهد. شما ببینید ما در مقاطع مختلف نفراتی 
مانند مسیح زاهدی، احمد زنده روح، مهدی 
تیکدری، نوید آشوری، علیرضا آرتا و.. را به علت 
مصدومیت اختیار نداشتیم و نمی توانستیم در 
بازی های متوالی از ترکیب ایده آل مان در زمین 

استفاده کنیم. 
   با این حساب از شرایط تان در لیگ برتر 

راضی نیستید؟
همان طور که در لابه لای صحبت هایم به 
آن اشاره کردم کادرفنی به لحاظ فنی و عملکرد 
گفت  فوتبالی از شرایط راضی بود و می توان 
فوتبال خوبی را از تیم مان شاهد بودیم، اما 
برخلاف شرایط فنی و فوتبالی، نتایج کسب شده 

برای ما قابل قبول نبود. 
   هنوز فصل فوتبالی برای گل گهرسیرجان 

به پایان نرسیده است؟
بله، همین طور است. ما پس از پایان لیگ 
را در پیش داریم و تلاش  ، جام حذفی  برتر
می کنیم در این تورنمنت که مسیر کوتاه تری 
تا قهرمانی است، نتایج دلخواه مان را به دست 
بیاوریم. همه می دانیم که بازی های جام حذفی 
شرایط متفاوتی دارد و حالا در شرایطی قرار داریم 
که از این شانس برخوردار هستیم با دو پیروزی، 

قهرمانی را به دست آوریم. 
   پس برای بازی برابر سپاهان در جام 

حذفی از انگیزه بالایی برخوردار هستید؟
صددرصد. ما در مسیر موفقیت در جام 
حذفی رقیب سرسختی مثل سپاهان را در پیش 
داریم که تمام تمرکزمان را به این مساله معطوف 
کرده ایم که بتوانیم این حریف قدرتمندمان را از 

پیش روی برداریم و به فینال برسیم. 

عقیلی:

، فوتبال خوبی  گل گهر
به نمایش گذاشت 

شهلا بهروزی راد: برای پارالمپیک  
شبانه روز تمرین می کنم

ایسنا: شهلا بهروزی راد در گفت وگو با ایسنا، 
کانو  در ارزیابی از عملکرد خود در مسابقات پارا
قهرمانی جهان مجارستان اظهار کرد: از اینکه 
توانستم در این مسابقات برای سومین بار 
کنم  کسب  را  پاریس  پارالمپیک  سهمیه 
خوشحالم و امیدوارم در این دوره از بازی های 
پارالمپیک بتوانم بهترین عملکرد را داشته باشم. 
وی افزود: در بازی های پاراآسیایی هانگژو چین با 
وجود اینکه شانس طلا بودم اما به دلیل اشتباه 
حریف قزاقستانی ام که لاین را اشتباه آمده بود 
سبب شد تا تمرکزم را از دست بدهم و مدالم از 
طلا به نقره تبدیل شود. وی در پایان در پاسخ به 
این پرسش که با توجه به اینکه برای سومین بار 
در پارالمپیک حضور پیدا می کنید شرایط را برای 
کسب مدال چگونه ارزیابی می کنید؟ تصریح کرد: 
در پارالمپیک شرایط به گونه ای است که با یک 
صدم ثانیه امکان دارد سکو را از دست بدهی 
و باید با تمرکز بالا و بدون استرس پارو بزنی تا 
بهترین نتیجه حاصل شود. طی دو دوره حضور 
در پارالمپیک درست است تا فینال پیش رفتم اما 

از کسب سکو بازماندم.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
کتور در گفت وگو با ایسنا،  ایسنا:  امیر محبی بازیکن پیشین ترا
کتور در فصلی که گذشت، اظهار  در ارزیابی فنی از عملکرد ترا
کتور این فصل یکسری نوسانات در نتیجه گیری داشت و  کرد: ترا
هفته هایی خوب بود و هفته هایی بد. می دانم یکسری مشکلات 
داخل تیم وجود دارد اما کسی که خارج از باشگاه است نمی تواند 
دقیقا از آن با خبر باشد. این عملکرد پرنوسان ممکن است از ضعف 
کتور  بازیکنان، کادرفنی و یا حتی مدیریت باشد. او ادامه داد: ترا
این فصل نوسان زیاد داشت اما دلیل اصلی اش را نمی دانم. 
استقلال و پرسپولیس با ثبات بودند و سپاهان هم به دلیل پر 
نوسان بودن از کورس قهرمانی جا ماند. آن تیمی قهرمان و نایب 
قهرمان شدند که نوسان کمی داشتند. باید دلایل این موضوع 
گذاری  کتور درباره وا ریشه یابی و درمان شوند. پیشکسوت ترا
مالکیت توسط زنوزی عنوان کرد: شناختی از زنوزی ندارم و 
نمی دانم در جذب بازیکن دخالت داشته یا نه. بحث مالی به موقع 
تزریق شده یا نه و چیزی که مربی خواسته را انجام دادند یا نه. ولی 
احساس می کنم مشاوران زنوزی درست نبودند که ایشان بدون 
دغدغه کارش را انجام دهد و شاید مشاوره های غلطی به او داده 
شده است. او بیان کرد: من فکر نمی کنم رضا درویش )مدیرعامل 
پرسپولیس( در مسائل فنی دخالت کند، به خاطر اینکه می داند 
در نهایت باید سرمربی پاسخ گو باشد. نمی دانم مشکل مدیریت 

کتور چه بوده است اما زنوزی مشاوران درستی نداشته است.  ترا

بیــنالمــلل
شکست  وجود  با  انگلیس  فوتبال  تیم ملی  سرمربی   
کید  ناامیدکننده سه شیر مقابل ایسلند در دیداری دوستانه، تأ
کردکه تیمش برای یورو ۲۰۲۴ آماده خواهد بود. گرت ساوت گیت 
گردانش جمعه شب گذشته در آخرین دیدار دوستانه خود  که شا
پیش از آغاز مسابقات یورو ۲۰۲۴ در ورزشگاه ومبلی با نتیجه یک بر 
کنش منفی  صفر مغلوب ایسلند شدند، پس از این دیدار درباره وا
هواداران به این شکست گفت: کاملاً احساس آنها را درک می کنم، 
ما به اندازه کافی خوب بازی نکردیم که هوادارن مان را در طول بازی 
هیجان زده نگه داریم. وی افزود: ما موقعیت های بسیار خوبی 
گر این اتفاق می افتاد،  داشتیم که در حالت عادی گل می شدند و ا
می توانست رنگ متفاوتی به بازی بدهد و اعتماد به نفس حریف را 
تحت تأثیر قرار دهد اما در عین حال ممکن بود برخی ایراداتی که 
آشکار شد را پنهان کند. به شخصه چیزهای زیادی از این بازی یاد 
کنش نشان  گرفتم اما هواداران حق داشتند که آن طور از خود وا
دهند، چون ما در طول بازی آنها را به وجد نیاوردیم. سرمربی 
گردانش حالا باید خود را برای بازی  تیم ملی فوتبال انگلیس که شا
یکشنبه با صربستان در اولین بازی شان 
در مرحله گروهی یورو ۲۰۲۴ آماده کنند، 
در این خصوص اظهار داشت: ما برای 
مسابقات یورو ۲۰۲۴ آماده خواهیم بود. 
این بازی طوری که ما امیدوار بودیم، پیش 
نرفت. به بازیکنانم گفتم که همیشه 
اوضاع آن طور که شما می خواهید 
پیش نمی رود. ما در این بازی 
فرصت های خوبی هم برای 
گلزنی داشتیم اما خیلی به 

ایسلند موقعیت دادیم. 

فریبا: استقلال با قوانین مَن درآوردی ضرر کرد
بهتاش فریبا پیشکسوت استقلال گفت: 
کسی که در فوتبال خلاف کرده مثل فردی 
کرده و باید  که از چراغ قرمز عبور  می ماند 

جریمه اش را پرداخت کند. 
   ارزیابی لیگ 

بهتاش فریبا در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی 
از رقابت های لیگ برتر فوتبال در فصل ۰۳- 
گر بخواهیم تیمی را بررسی  ۱۴۰۲ اظهار کرد: ا
کنیم، باید به پیش فصل برگردیم که این تیم 
در پیش فصل چه کار کرده است. آیا اردویی 
رفته، آیا بازیکنان دلخواه خود را جذب کرده و 
چند سوال دیگر. همه ما می دانیم که استقلال 
پیش فصل خوبی نداشته و تغییرات مدیریت 
داشته است. از زمانی که نکونام آمد فکر می کنم 
تعاملی که بین هیات مدیره، مدیرعامل و کادر 
فنی که می توانست جزو پایه های خیلی محکم 

برای تقویت تیم باشد، به وجود نیامد. 
   اختلاف 

وی گفت: همان طور که دیدید، از هفته 
کشتی  فدراسیون  رئیس  دبیر  که  ششم 
زحمت کشید و بین نکونام و مدیرعامل 
جلسه ای برای ایجاد تعامل گذاشت تا هفته 
شانزدهم و هفدهم نتایج خوب بود. به هر 
که آرامش  صورت متوجه می شوید تیمی 

داشته باشد چقدر می تواند در نتایج تاثیرگذار 
باشد. فریبا ادامه داد: متاسفانه دوباره به 

دلیل اختلاف بین مدیرعامل و کادر فنی 
نتایج دچار افت شد، البته نمی دانم و 

نمی خواهم بدانم در این وسط 
چه کسی مقصر بود، به هر 

صورت تعاملی که باید بین 
این ها به وجود می آمد، 
ایجاد نشد. سر آوردن 
اورونوف همه می دانند 
ما  افتاد.  اتفاقی  چه 
بازیکن به این بزرگی را از 
دست دادیم و دیدید 

چقدر این بازیکن برای تیم حریف کارگشا بود. 
   آفساید 

صفر  بر  یک  نتیجه  اینکه  بیان  با  وی 
سخت ترین نتیجه برای کادر فنی است، افزود: 
با این نتیجه هر لحظه امکان دارد با یک اشتباه 
کوچک نتیجه یک بر صفر به یک بر یک تبدیل 
گر بخواهیم به سبک بازی برگردیم باید  شود. ا
ببینیم بازوان مان چه کسانی هستند. همه 
می گویند فصل گذشته با ساپینتو قشنگ تر 
بازی می کردیم، زیرا آن زمان محبی و قایدی 
را داشتیم. این دو بازیکن برای اینکه تیمی 
قشنگ بازی کند کافی هستند، زیرا هوادار که 
خیلی فنی نگاه نمی کند، اصولا بازیکنان پا به 
توپ، دریبل زن، سرزن و بازیکنان شوت زن به 
چشم هوادار می آید و هیچ کسی بررسی نمی کند 
که آیا زبیر نیک نفس، حامدی فر و چشمی در 
هر بازی چند توپ از تیم حریف می گیرند. فریبا 

اظهار کرد: من تیم خودمان را قهرمان می دانم 
و اصلا به آفساید بازی آخر تیم رقیب هم کاری 
ندارم. نایب قهرمانی تیم استقلال با این همه 
گرفتاری و مشکلات به منزله قهرمانی در لیگ 
برتر است. مصدومیت ها خیلی کار دستمان 
داد، از نیم فصل یامگا را نداشتیم که خود 
برای استقلال یک ستون در خط حمله بود. 
مهره های هجومی مثل قایدی و محبی از این 
تیم رفتند. من قصد توجیه ندارم بلکه معتقدم 
گر تیمی قشنگ بازی می کند عوامل لازم را  ا
دارد و با توجه به نفرات موجود نوع بازی آن تیم 

مشخص می شود. 
   نکونام 

پیشکسوت استقلال درباره ماندنی شدن 
جواد نکونام در استقلال گفت: باید به نکونام 
فرصت بدهند که در سال دوم خود را بهتر 
نشان دهد تا با نفراتی را که می گیرد هم نتیجه 
خوب بگیریم و هم فوتبال زیبا بازی کنیم. 
وی گفت: قوانین من درآوردی که در فوتبال 
مثل سقف بودجه به شکلی بود که خیلی از 
تیم ها نتوانستند به این سقف برسند و خیلی 
از تیم ها از سقف قرارداد عبور کردند. حالا از 
چه طریقی قانون را دور زدند اطلاع ندارم، اما 
معتقدم استقلال سقف بودجه را رعایت و ضرر 
کرد. در نیم فصل دوم وقتی رقیب ما دو تا سه 
بازیکن بزرگ گرفته، قطعا از سقف عبور کرده 
است. حالا راه دور زدنش را شاید بلد بودند و 

ما بلد نبودیم. 
   مالکیت 

فریبا اضافه کرد: وقتی زیر پوشش هلدینگ 
صنعت  جزو  پتروشیمی  و  می گیریم  قرار 
پولساز و پولدار مملکت است، سطح توقع 
هوادار بالا می رود. به ویژه از زمانی که آمدند 
حرکت های خوبی انجام دادند. پول بازیکنان 
و پاداش ها را پرداخت شد، گره های بسته 
شدن پنجره ها باز شد. این ها همه نوید 
می دهد که فصل بعد استقلال در حد امکان 

هر بازیکنی که می خواهد را می تواند بگیرد. 
مثلا شما نمی توانید ۴ میلیون دلار بدهید 
که در مملکت ما  و یک بازیکن بگیرید، چرا
کار سختی خواهد بود. امکان دارد فصل 
بعد به این مبلغ نیز برسد، اما مهمتر این 
است که ما بتوانیم بازیکنانی را بگیریم که یک 
مقدار هجومی تر و قشنگ تر بازی کنیم . وی 
گفت: مهم ترین مساله تعامل بین هلدینگ 
و کادر فنی است. به عنوان مثال تعامل بین 
آجورلو و فرهاد مجیدی سبب شد تا رکورد 
فوق العاده ای را فرهاد مجیدی به جا بگذارد و 
بدون باخت قهرمان شود. آن زمان همه چیز 
در اختیارش بود و تعامل خوبی بین مدیریت 
و کادر فنی وجود داشت. حالا امسال ما با این 
گر تعامل  همه گرفتاری یک باخت داشتیم. ا
باشد قطعا نتایج بهتر خواهد شد. هلدینگ 
این شرایط را برای نکونام در فصل بعد آماده و 

استقلال شرایط بهتری پیدا خواهد کرد. 
   فساد 

فریبا در پایان درباره فساد در فوتبال اظهار 
گر فساد  کرد: متاسفانه سال های گذشته ا
در فوتبال معلوم می شد اسم فرد را اعلام 
کتفا به حروف، قضیه تمام  نمی کردند و با ا
می شد و می رفت، اما خواهشی که امسال در 
گر واقعا  مصاحبه های خود داشتم این بود که ا
برای شما ثابت شد که کسی به فوتبال خیانت 
کرده باید اسمش را ببرید و طوری جریمه کنید 
که در فوتبال نباشد. مطمئنم همین طور که 
جلو می رویم کم کم اسامی خیلی زیادی فاش 
خواهد شد، شک ندارم. خوشبختانه کار به 
دادگستری کشیده شده و کمیته اخلاق نیست 
که اسامی افراد را تنها با حروف بیان کند. کسی 
که خلاف کرده مثل کسی می ماند که از چراغ 
قرمز عبور کرده و باید جریمه اش را پرداخت 
کند، چاره دیگری ندارد. از این بابت خوشحالم 
و خواهش می کنم تا آخر همه دنبال این 

موضوع باشند. 

 اوسمار بهترین گزینه برای فصل
 آینده است

پرسپولیس با برد مقابل مس رفسنجان به عنوان قهرمانی در 
بیست وسومین دوره لیگ برتر فوتبال رسید. استرس زیاد و فشار 
روی بازیکنان باعث شد که ما نیمه اول نسبتاً بدی را پشت سر 
بگذاریم. قهرمانی بسیار دلچسبی بود، اما متأسفانه در این 
مسابقه نسبت به پیشکسوتان بی احترامی شد و تعدادی از آنها 
را به ورزشگاه راه ندادند. دیدار همزمان استقلال و پرسپولیس 
گردان اوسمار به هم  در بازی پایانی باعث شد که کمی تمرکز شا
بریزد. در آن سو استقلال در همان نیمه اول مقابل پیکان به 
پیروزی رسید و در این سو وقتی خبر پیروزی آبی پوشان به گوش 
پرسپولیس رسید بازیکنان کمی وارد استرس شدند. گولسیانی 
بهترین گلزن خارجی پرسپولیس است و در این بازی به خوبی 
در دل هواداران جا گرفت. بازیکنان پرسپولیس همان طور که 
عملکردشان را در طول فصل دیدیم شایسته قهرمانی بودند و 
به آنچه که حقشان بود رسیدند. حدود ۱۳ نفر از پیشکسوتان 
باشگاه پرسپولیس که یک زمان برای تیم جانفشانی کردیم با 
بی مهری پشت در های ورزشگاه ماندیم و اجازه ورود به ما ندادند. 
به نظر من حق ما این بود که یک برنامه ریزی انجام می شد تا ما 
هم بتوانیم در این قهرمانی در کنار هواداران و بازیکنان باشیم و در 
زمین دور افتخار بزنیم. رضا درویش تمام تلاش خودش را انجام 
داد و منکر آن نمی شویم، اما گفتند ورزشگاه پر است و برای ما جا 
ندارند. امیدوارم دیگر این اتفاقات برای پیشکسوتانی که برخی 
تنها امیدشان به باشگاه است نیفتد. در مجموع از قهرمانی 
پرسپولیس خوشحال هستم و این نام همچنان جاودانه خواهد 
ماند. همه از آفساید بودن گل پرسپولیس مطلع هستیم. وحید 
امیری که زمینه ساز این گل بود در مصاحبه ای اعلام کرد که گل 
گولسیانی آفساید بوده. در واقع این خطا را با چشم هم نمی توان 
مشخص کرد و از نظر من تنها راهکار فدراسیون ورود var است. 
وقتی خود بازیکن می گوید گل آفساید بوده پس ما به حرف او 
احترام می گذاریم و قبولش داریم. از نظر من برای فصل آینده از 
تیم ها مبالغی را دریافت کنند و سیستم کمک داور ویدئویی را وارد 
کنند. نصب ۴ تا دوربین تلویزیونی و میکروفون برای فدراسیون 
۵ ستاره کاری نباید داشته باشد! اوسمار یک تیم قعر جدولی را 
تحویل نگرفت بلکه تیمی را تحویل گرفت که در رده دوم جدول 
بود و از لحاظ ساختاری زیر نظر یحیی گل محمدی ساخته شده 
بود. پرسپولیس به مراتب بیش ترین بازیکن باتجربه را در کل 
گر اوسمار با چنین بازیکنانی قهرمانی نمی آورد  لیگ دارا است و ا
باید به توانایی او شک می کردیم. به نظر من این مربی برزیلی مرد 
بازی های سخت است، اما در حال حاضر سرمربی ایرانی مورد 
نظری وجود ندارد و ادامه همکاری با اوسمار بهترین راه حل برای 

سرخپوشان در فصل آینده خواهد بود. 

مرتضیفنونیزاده
کارشناسفوتبال


